

主旨：115 年 5 月 23 日(星期六)舉辦 114 學年度第 2 學期 TOEIC 校園考，請本校教職員工踴躍報考，請查照。

說明：

一、114 學年度第 2 學期 TOEIC 校園考將於 115 年 5 月 23 日(星期六)上午 9 時 30 分至 12 時舉行。

◎2018 年 3 月 11 日起，更新題型後之 TOEIC 校園考之成績證明文件樣式，將與多益官方公開測驗場次不同(無提供證書申請服務，無提供成績驗證服務)，校園考成績單說明請詳附加檔。

◎不論公開測驗或是團體測驗(校園考)，其成績是否採用皆由使用單位決定，請考生先詢問欲提交成績之企業或單位。成績之時效性亦請自行斟酌。校園考成績單格式請詳附加檔。

二、報名費優待價：**1,300** 元。

三、報名日期：

(一)115 年 3 月 9 日起至 5 月 11 日止(一般考生)

考試報名網址如下：

<https://www.examservice.com.tw/Home/preindex?setStoreID=B6105A>

(二)特殊優惠考生(低收入戶)報名日期：115 年 3 月 9 日起至 5 月 8 日止。請直接至國際暨兩岸事務處(T1006)申請。無法及時報名之考生，可轉報多益公司每月之公開測驗，亦同樣可享有免報名費優惠。特殊優惠辦法：

http://www.toEIC.com.tw/toEIC_news_pub.jsp?type=8&pmid=133

四、報名注意事項

(一)初次使用測驗服務專區請先申請帳號。

(二)請於報名同時一併上傳合格照片，照片規格與範例說明：

<https://www.toEIC.com.tw/Upload/att/2020-11/202312111050241948190984.pdf>

<https://www.toEIC.com.tw/Upload/att/2020-11/202110281705108951475958.pdf>

(三)請於報名日 2 天內(含報名當天)完成繳費，若未繳費系統會自動將報名資料刪除。繳費完成後即無法全額退費(如因不可抗力因素必須撤銷報名時，撤銷手續費為單項測驗費用金額之 50%)，請於報名前確認是否可以配合考試時間及場地。

(四)非本校教職員工生請勿報考(畢業校友亦不得報考本測驗)。若經查證報名資料非淡江大學教職員工及在校生，測驗當日將不得入場，報名費用不得要求全額退費，亦不得要求延期或變更測驗地點。

(五)請考生於考前 5 個工作天自行上網至服務專區查詢應考資訊。

網址：<https://www.examservice.com.tw/TicketQuiry/OpenExamInquiry>

五、成績單將於測驗日後 11 個工作日由多益公司個別寄發至考生填寫的地址，考生亦可自行上網查詢成績。為配合個資法，本處不辦理成績證明，亦不提供成績查

詢。

六、報名相關問題請與多益線上客服聯繫：service@examservice.com.tw。

客服電話 02-27017333

七、承辦人：國際處姚文琦，校內分機：3438。

Subject: TOEIC Campus Test for the 2nd Semester of Academic Year 2025–2026 on May 23, 2026 (Saturday) – Invitation to TKU Faculty, Staff, and Students to Register

Description:

1. The TOEIC Campus Test for the 2nd semester of Academic Year 2025–2026 will be held on Saturday, May 23, 2026, from 9:30 a.m. to 12:00 noon.

◎ Since March 11, 2018, the updated TOEIC test format has been fully implemented. The score report format for the TOEIC Campus Test differs from that of the official public TOEIC test (no certificate issuance service and no score verification service are provided). Please refer to the attached file for details regarding the campus test score report.

◎ Whether scores from the public TOEIC test or the Institutional Program (campus test) are accepted is determined by the receiving organization. Candidates are advised to first confirm with the company or institution to which they intend to submit their scores. Candidates should also exercise their own judgment regarding the validity period of their scores. Please refer to the attached file for the sample campus test score report.

2. The discounted registration fee is NT \$1,300.

3. Registration periods:

(1) **General candidates:** From March 9, 2026 to May 11, 2026.

Registration website:

<https://www.examservice.com.tw/Home/preindex?setStoreID=B6105A>

- (2) **Special concession candidates (low-income households):** From March 9, 2026 to May 8, 2026.

Please apply in person at the Office of International and Cross-Strait Affairs (Room T1006).

Candidates who are unable to complete registration by the deadline may instead register for the monthly public TOEIC test administered by the TOEIC organization and will still be eligible for the registration fee waiver. For details on special concessions, please refer to:

http://www.toEIC.com.tw/toEIC_news_pub.jsp?type=8&pmid=133

4.Registration notes:

- (1) First-time users of the Test Service Area must create an account before registering.
- (2) Please upload a qualifying photo at the time of registration. Photo specifications and examples are available at:
<https://www.toEIC.com.tw/Upload/att/2020-11/202312111050241948190984.pdf>
<https://www.toEIC.com.tw/Upload/att/2020-11/202110281705108951475958.pdf>
- (3) Please complete payment within two days of registration (including the day of registration). If payment is not completed, the system will automatically delete your registration. Once payment has been made, a full refund is not available. In the event that you must cancel your registration due to force majeure, a cancellation fee equal to 50% of the test fee will be charged. Please make sure you are able to attend the test at the scheduled time and venue before registering.
- (4) Only current TKU faculty, staff, and students are eligible to register. Non-TKU personnel (including alumni) are not permitted to register for this test. If it is verified that the registrant is not a current TKU faculty member, staff member, or student, the candidate will not be allowed to enter the test room on the test day. The registration fee will not be refunded in full, and the candidate may not request a deferral or change of test location.

(5) Candidates are requested to log in to the Test Service Area to check their test admission information five working days before the test date.

Website: <https://www.examservice.com.tw/TicketQuiry/OpenExamInquiry>

5.Score reports will be mailed individually by the TOEIC organization to the postal address provided by the candidates within 11 working days after the test date. Candidates may also check their scores online. In compliance with the Personal Data Protection Act, this Office will not issue score certifications nor provide score inquiry services.

6.For registration-related inquiries, please contact TOEIC Online Customer Service at: service@examservice.com.tw

Customer service phone: +886-2-2701-7333

7.Contact person: Ms. Cynthia Yao, Office of International and Cross-Strait Affairs, ext. 3438.